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Viser til mine eposter siste 7 år og utallige samtaler i samme tidsrom.
Historikk; fylkesveg 404, kvamsliane/kvamsbrekko har i flere tiår vært forsøkt utbedret grunnet særlig farlig skoleveg. Fylket har vært
på utallige befaringer. Nå har Lindås kommune gjort et usedvanlig, nøye og grundig arbeid for å få reguleringsplan godkjent.
Fylkesmannen har godkjent reguleringsplanen. Lindås kommune har brukt store ressurser økonomisk og administrativt for å få dette
til. Dette fordi Hordaland fylkeskommune har krevd å ha en plan. Denne planen er nå godkjent. Nå må fylke inn og finansiere
strekningen. Det er også lagt ned veldig mye arbeid fra vegvesenet for å få en fremtidsrettet utbedring. REGULERINGSPLANEN
STÅR PÅ STØDIG GRUNN, DEN ER GODT FORANKRET OVERALT I KOMMUNEN.

DAGENS SITUASJON: ÅDT er 1300.
Kvamsliane/kvamsbrekko, fylkesveg 404 står i en særstilling når det gjelder 'særlig farlig skoleveg' dette er dokumentert av andre
faginstanser ved siste gjennomgang av særlig farlige skoleveger i Lindås kommune. Dette er ikke en påstand fra meg, den er faglig
vurdert. Jeg vil igjen fremheve Lindås kommune for å være sitt ansvar bevisst. Å være en trafikksikker kommune forplikter, lindås
kommune har virkelig gjort sitt. Jeg, som privat person, ber nå fylke om å gjøre sitt. Ved å gi midler vil dere være med på å sikre barn
og eldre, folkehelsen vil kunne bli bedre grunnet mer attraktivt å gå/sykle til og fra aktiviteter. Lindås kommune vil komme til å bli
befolkningsmessig større og dette området er det som står for tur vedr. Utbygging.

VI HAR INGEN Å MISTE........

Mvh
Hans Olav Evensen
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